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Hvilket studieprogram går du på?
Bachelor i filosofi
Filosofi Bachelor
FIL121
Bachelor filosofi
Kognitiv vitenskap
bachelor i filosofi
Bachelor i kognitiv vitenskap
Bachelor i filosofi
Bachelor i filosofi
Filosofi Bachelor

Faglig innhold - Hvor godt fornøyd er du med det faglige innholdet i emnet (utdyp gjerne i
tekstfeltet under)?
 

Ytterligere kommentar?
Altså, for å være ærlig er ikke filosofihistorie heeelt min greie. Men synes filosofene vi hadde om var et godt og blandet utvalg
Strukturen med forberedende tekster, forelesning, pensum og seminar gjorde at jeg hadde en veldig fornøyelig opplevelse med
å få læringsutbytte av faget.
Syntes pensum har blitt lagt opp på en veldig god måte. Det fungere godt å lage en samlet pdf med de ukentlige tekster. Jeg
syntes også det gir utrolig mye til faget å organisere det slik Franz gjør, med en mer historisk og kontekstuell gjennomgang på
forelesningene og en gjennomgang av en enkelt tekst på seminarene. Av den grunn har det ikke gjort noe at pensum har spriket
over en lengre historisk periode. Jeg syntes de utvalgte tekstene har vært veldig interessante og utfordrende.
 
Vil også nevne at jeg syntes det var kult og viktig at den siste forelesning tok for seg et verk fra ikke-vestlig filosofi.  Jeg syntes
det gav meg mye å bli introdusert for dette perspektivet. Ikke minst anser jeg det som viktig å utfordre det vestlige filosofiske
ståsted som vi tilnærmer oss all filosofien ifra.
Emnet har vært utrolig spennende, og ikke minst svært godt lagt opp, med tydelige sammenhenger mellom de ulike temaene.
Det er enkelte temaer og filosofer som hadde vært interessante å gå nøyere gjennom (f.eks. Kierkegaard eller Nietzsche).
Samtidig er jeg klar over at det ville vært vanskelig å justere læringsplanen uten å forkaste andre viktige tema i undervisningen.
Franz har fantastiske forelesninger

Er pensum vanskeligere eller lettere enn hva du forventet (utdyp gjerne i tekstfeltet under)?
 

Ytterligere kommentar?
Vanskelig, men mulig fordi det ikke er det jeg interesserer meg mest for. Slet veldig med å tolke originaltekster og lese frem mot
eksamen. Fikk ikke dratt på særlig med forelesninger og seminar, så det hadde kanskje hjulpet!
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Mye av vanskeligheten kom av tørrheten i visse originaltekster. Kant og Hegel var verstingene her. Hartsock kunne også være
litt tørr. Jeg syns imidlertid foreleser gjør en fortreffelig jobb med å gjøre læringsstoffet mer tilgjengelig og oversiktelig.
Vanskeligere, men veldig godt pensum

Hvordan synes du at arbeidsmengden på kurset er i forhold til antall studiepoeng (utdyp gjerne i
tekstfeltet under)?
 

Ytterligere kommentar?
 

Hva synes du om omfanget av de obligatoriske arbeidskravene (utdyp gjerne i tekstfeltet under)?
 

Ytterligere kommentar?
Synes det er passe med å skrive en tekst, og gi tilbakemelding på 1-2 tekster
Hverandrevurdering er en god idé som jeg syns faget burde fortsette med.

I hvilken grad har du hatt utbytte av de obligatoriske arbeidskravene (utdyp gjerne i tekstfeltet
under)?
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Ja, (kom gjerne med forslag i
kommentarboksen)

Nei, synes dagens eksamensform er
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Ytterligere kommentar?
Å skrive en kort oppgave hjalp meg å fordype meg i en av filosofene og få en bedre forståelse. Dette hjalp meg i også senere i
eksamen.
 
Som sagt syns jeg hverandrevurdering er en god idé. Personlig fikk jeg ikke forferdelig mye ut av det, men dette er ikke en kritikk
mot selve opplegget.

Kunne du tenke deg en annen eksamensform for dette emnet?
 

Kunne du tenke deg en annen eksamensform for dette emnet? - Ja, (kom gjerne med forslag i
kommentarboksen)

Jeg tror kanskje det var ulempe for meg at det var flervalg på begrep. Tror jeg kunne svart bedre med egne ord. Men i teorien
synes jeg kombinasjon av flervalg og langsvar er en god måte å vurdere kunnskap. Jeg liker aller best semesteroppgaver for de
lærer jeg mest av.
Skoleeksamen som tester grunnbegreper og hvor flink man er til å pugge fakta, og en større oppgave som skrives hjemme over
ett par dager som tester studentens evner til å reflektere over pensum.
Innlevering/hjemmeeksamen
Hadde vært praktisk med hjemmeeksamen, slik at en kan henvise til kilder. Emnet er veldig stort, noe som gjør at det er mye å
huske til en skoleeksamen.

Er det noe du vil tilføye som kan være til hjelp for forbedring av studietilbudet?
Jeg synes det har vært helt fantastisk god informasjonsflyt på mittuib!!! Der fant jeg faktisk ALLE svar jeg lurte på. Foreleser har
også vært svært tilgjengelig. Det krever sikkert mye tid, men det synes jeg var veldig til hjelp! Fortsett med det:)
Jeg syntes dette faget har vært meget lærerikt, utfordrede og inspirerende. Jeg syntes forelesningene og seminarene har utfylt
hverandre og vært meget engasjerende.
Foreleser og seminarleder Franz Knappik har gjort en strålende jobb:) Seminarene har vært helt topp, med varierende bruk av
læringsmetoder. Dette har bidratt til svært gode samtaler og refleksjoner i gruppen. Forelesningene har det heller ikke vært noe
å utsette på!

Samlet status
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